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PROTOKÓŁ PRZED ZATWIERDZENIEM PRZEZ RADĘ MIASTA. 
 

PROTOKÓŁ NR V/2019 
z obrad V Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

która odbyła się w dniu 9 kwietnia 2019r. w godz. 15.00 – 15.20 
w Sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
 
 
Podjęto uchwały: 
 
V.33.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 
V.34.2019 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 

na 2019 rok, 
 
 
 
Ad. 1. 
 
Otwarcie V Sesji nadzwyczajnej  Rady Miasta i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Otwarcia V Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda, który powitał zebranych.         
 
Na podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 
W Sesji udziału nie brali radni Angelika Garus-Kopertowska, Łukasz Kasza, 
Grzegorz Mosoń  – usprawiedliwieni.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.2. 
 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Alina Chojecka – Radny RM  
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy Radnego 
Józefa Kuberę - wyraził zgodę. 
 
Tadeusz Sławik - Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy Radnego 
Stefana Woźniaka  - wyraził zgodę. 
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Głosowanie radnych: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 3 
 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Józef Kubera przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój. 

Piotr Szereda 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Proszę omówić projekt uchwały.  
 
Skarbnik Miasta 
- Proponuje się zwiększenie planu o kwotę 2 003 610 zł na dofinansowanie zadań 
inwestycyjnych Międzygminnego Związku Komunikacyjnego w Jastrzębiu-Zdroju 
z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Przedsiębiorstwo 
Komunikacji Miejskiej.  Dla przedsięwzięcia „Przebudowa kanalizacji deszczowej” 
przy ul. Truskawkowej i ulicach przyległych proponuje się zwiększyć plan  
o 30 000 zł. Proponuje się zmniejszenie planu wydatków majątkowych o kwotę 
142 040 zł na realizację zadania „Wykup gruntów”, zabezpieczonych na wykup 
gruntów do zasobu. Proponuje się zmniejszenie planu wydatków majątkowych  
o kwotę 4 600 000 zł planowanych na realizację wieloletniego przedsięwzięcia 
„Zadania Ochrony Środowiska – Zwiększenie efektywności energetycznej  
w budynku SP 1 wraz z rozbudową na cele PP 7 w Jastrzębiu-Zdroju”. W 2019 roku 
przeprowadzono procedurę przetargową w wyniku czego  wyłoniono wykonawcę. 
Podpisanie umowy na realizację zadania z terminem zakończenia robót do 300 dni 
planuje się w kwietniu bieżącego roku. W związku z powyższym termin realizacji 
części robót i termin zakończenia zadania przesuwa się na rok 2020. Konieczne 
jest zatem przesunięcie środków z roku bieżącego na rok następny na 
sfinansowanie tej części robót.  
 
Tadeusz Sławik 
 - Proszę o przedstawienie aktualniej sytuacji MZK i PKM. 
 
Roman Foksowicz 
 - Panie Przewodniczący, Pani Prezydent, Szanowni Państwo sytuacja właściwie się 
nie zmieniła. Została podjęta uchwała przez Zgromadzenie MZK  
o dokapitalizowaniu PKM. Swoją część dzisiaj realizujemy, dokapitalizujemy 
poprzez MZK PKM. Pozostałe Gminy też będą to realizowały. Pojawił się protest 
jednej z Gmin, który zostanie jutro rozpatrzony przez Zgromadzenie MZK.  Z tego 
co mogę policzyć to protest zostanie odrzucony i będziemy mogli dalej procedować 
przekazanie dokapitalizowania do PKM, które pozwoli na funkcjonowanie PKM do 
końca roku. Kolejne działania jakie podejmujemy to zlecenie audytu, który ma MZK 
przeprowadzić dotyczący stawki wozokilometra jaka będzie funkcjonowała  
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w następnym roku. Musi to być wykonane za nim podejmiemy uchwałę 
Zgromadzenia MZK  dot. uznania PKM za podmiot wewnętrzny. Intencja jest taka, 
aby podmiot wewnętrzny powstał. Prawnie do powstania podmiotu wewnętrznego 
droga jest daleka. W momencie kiedy Zgromadzenie podejmie uchwałę o tym, że 
uznaje podmiot wewnętrzny (wszystkie wyliczenia są potrzebne) wówczas możemy 
dać ogłoszenie, że podmiot wewnętrzny będzie  uznany przez MZK. Ogłoszenie 
musi funkcjonować przez rok. Po tym czasie podmiot wewnętrzny może 
występować jak podmiot wewnętrzny. Taka jest procedura. Moim zdaniem 
wszystko zmierza w dobrym kierunku.  
 
Piotr Szereda 
 - Oprócz tego , że mamy w tej chwili zagwarantowane środki dla PKM chciałabym 
zapytać czy zostanie rozwiązany problem gwarancji finansowych dla pozyskania 
autokarów. Wiemy, że  PKM został pozbawiony autokarów. Warbus nie jeździ.  
W tej chwili z tego co wiem autokary czekają, żeby je pozyskać w leasing czy 
dzierżawę, ale musi być gwarancja finansowa instytucji.  
 
Roman  Foksowicz 
 - Rozmawiamy z różnymi instytucjami leasingowymi,  bankami w jaki sposób i na 
jakich warunkach możemy autobusy pozyskać. Pewne materiały ma do 
przygotowania PKM, aby oceny dokonał bank. Rozmawiał Prezes PKM z firmą 
„Solaris” na temat możliwości pozyskania autobusów. Na dzień dzisiejszy gwarancji 
nie udzieli żadna z Gmin.  
 
Piotr Szereda 
 - To kto może udzielić takiej gwarancji? 
 
Roman Foksowicz 
 - Na pewno nie Gminy. Na dzień dzisiejszy rozeznajemy temat. 
 
Tadeusz Slawik 
 - Jeżeli chodzi o jutrzejsze Walne Zgromadzenie to w głosowaniu potrzebna jest 
zwykła większość czy kwalifikowana? 
 
Roman Foksowicz 
 -Zwykła większość wystarczy czyli 6 Gmin.   
 
Tadeusz Markiewicz 
 - Jaka kwota w ogóle jest potrzebna na dokapitalizowanie PKM, żeby mógł 
funkcjonować do końca roku? Jaki jest udział Gminy? Gminy wnoszą udział  
w podobnym procencie? 
 
Roman Foksowicz 
 - W sumie jest to 3 390 000 zł z czego nasz wkład to 2 003 610 zł.  
 
Tadeusz Markiewicz 
 - Jeżeli jedna z Gmin będzie przeciwna i nie wniesie swojego procentu to jaka jest 
możliwość wymuszenia? 
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Roman Foksowicz 
 - MZK jest ciałem kolegialnym, który podejmuje decyzje i Gmina musi się 
dostosować. Nie widzę możliwości nie dostosowania się do tego.  
 
Skarbnik Miasta 
 - Skoro Gmina zleciła wykonywanie zadania publicznego na rzecz tejże Gminy to 
się musi do tego dostosować.  
 
Piotr Szereda 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr V.33.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 20 , 
przeciw – 0 , wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Józef Kubera przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 
rok, 
 
Piotr Szereda 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr V.34.2019 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, została podjęta głosami: za-20, przeciw – 
0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 4 
 
Zakończenie obrad Sesji 
 
Piotr Szereda 
 -  Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam V nadzwyczajną  Sesję 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
Protokołowała 
 
Monika Dulewicz 
 


